
                                               PROTOKÓŁ  Nr XI/2015

z XI Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 14 września 2015 r. w budynku administracyjnym
Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 9.00 do 12.10. 

                                Ad.1.  Otwarcia XI Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Paweł Patrzałek.  Przywitał obecnych  na Sesji  radnych Rady Gminy,  
Przewodniczącego Rady Powiatu Andrzeja Gądka, radnego powiatu  Roberta Gwoździa,  Wójta Gminy
Adama Pałysa,  sołtysów i kierowników referatów Urzędu Gminy.  
       Przewodniczący Rady poinformował,  że na ogólny stan 15 –tu radnych obecnych jest  
15-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Lista obecności – w załączeniu.
                               Ad.2. Przewodniczący Rady  przedstawił porządek posiedzenia:
1. Otwarcie XI Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.
2. Przyjęcie porządku XI Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.
3. Przyjęcie Protokołu z X Sesji Rady Gminy.
4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na X Sesji Rady Gminy  
     Solec- Zdrój.
5. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy. 
6. Wręczenie zawiadomień o przyznaniu stypendiów studentom.
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Podjęcie uchwał:
a/ w sprawie przyjęcia  Wieloletniego programu współpracy  Gminy Solec-Zdrój z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi  działalność pożytku publicznego,
b/ w sprawie przyjęcia apelu do Posłów i Senatorów Rzeczpospolitej Polskiej o odrzucenie zapisów
projektu ustawy Prawo wodne,
c/  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  części  tekstowej  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania
Przestrzennego Gminy Solec – Zdrój  z wyłączeniem sołectwa Solec – Zdrój,
d/  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  części  tekstowej  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania
Przestrzennego sołectwa Solec – Zdrój na terenie Gminy Solec – Zdrój,
e/  w  sprawie  w  sprawie  częściowego  zwolnienia  z  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi,
f/ w sprawie wyboru ławników na kadencję 2016 – 2019,
g/ w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Solec-Zdrój na lata 2015-2025,
h/ w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania,
i/ w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta Gminy Solec-Zdrój,
j/ w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2015 r.,
k/ w sprawie pozbawienia kategorii i wyłączenia z użytkowania drogi gminnej.
l/ w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Buskiemu  na  realizacje  w  2016
projektu  pn  „Przebudowa  dróg  powiatowych  usprawniających  komunikację  pomiędzy
drogami krajowymi i wojewódzkimi na terenie powiatu buskiego” realizowanego w ramach
„Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019”
ł/ intencyjna  w  sprawie  realizacji  zadania  pn  „Przebudowa  i  budowa  dróg  gminnych
usprawniająca komunikację  i  poprawiająca  bezpieczeństwo w ruchu drogowym na terenie
gminy Solec-Zdrój”
9. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
10.Wolne wnioski i zapytania.
11. Zakończenie obrad.
Powyższy porządek radni przyjęli jednogłośnie, bez uwag.    



    Radny powiatu Robert Gwóźdź wręczył Pani Teresie Sowuli – przedstawicielce Koła Gospodyń
Wiejskich z Kikowa pamiątkowy baner  w uznaniu za zajęcie I miejsca  na dożynkach powiatowych w
Pacanowie  w  konkursie  na  najładniejszy  wieniec  i  reprezentowanie  naszej  gminy  na  dożynkach
wojewódzkich.
                               Ad.3. Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeżeń ani uwag do 
protokołu z X Sesji Rady Gminy. Protokół uznany zostały za przyjęty .    
                              Ad.4. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania 
uchwał podjętych na X Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag.
Sprawozdanie - w załączeniu.
                              Ad.5. Następnie Wójt  przedstawił informację o zarządzeniach 
wydanych  w okresie między Sesjami.
Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 
Informacja – w załączeniu.  
                               Ad.6. Na sesji obecni byli studenci, którym za wysoką średnią ocen przyznane 
zostało stypendium Wójta Gminy Solec-Zdrój. Wójt Adam Pałys  wspólnie z Przewodniczącym Rady 
Pawłem Patrzałkiem wręczyli im zawiadomienia o przyznaniu  stypendium.
                                Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali:
Radny  Czesław Zeliasz :
- podziękował za zakończenie budowy drogi powiatowej,
- dokończyć drogę do Magierowa,
- do Wójta: Kiedy będzie robiona droga za p. Matusem?
- Dlaczego komisja spisująca straty w rolnictwie nie uznaje cebuli, fasoli i zbóż?
   Wójt Adam Pałys wyjaśnił, że wytyczne dotyczące szacowania szkód powstałych w wyniku suszy 
zostały określone przez ministerstwo rolnictwa. Można było spisywać jedynie te plony, które nie 
zostały zebrane z pola. Ponadto nasza gmina została uznana za dotkniętą suszą bardzo późno, stąd 
też komisja musiała przyspieszyć spisywanie strat, aby zmieścić się w wyznaczonym terminie. 
Radny Grabda Włodzimierz:
- podziękował  za rozpoczęcie budowy drogi do p. Magdziarz,
- zrobić drogę do świetlicy i za p. Wolickim,
- dokończyć kopanie rowu przy drodze na Gadawę,
- droga po scaleniu Piasek Mały – Żuków.
Radny Andrzej Kopeć:
- ustawić kosze na śmieci przy drodze w Wełninie.
Radny Stanisław Żelazny:
- wytyczyć drogę za mostem w stronę Trzebicy,
- uprzątnąć wycięte krzaki,
- z funduszu sołeckiego zrobić drogę za p. Gądkiem w Ludwinowie,
- wyciąć krzaki obok p. Kopcia w Ludwinowie,
Radna Teresa Sowula:
- położyć asfalt do p. Rygał,
- dokończyć drogę do p. Mól,
- usunąć krzaki wycięte przy drodze do Kosinowa,
Radny Paweł Koźbiał:
- do powiatu: na zakręcie drogi w Zagórzanach, w pasie drogi ustawione są „sierżanty” ,
- udrożnić rów na Strażniku oraz usunąć topole między  Kardynałem a Żmiją,
- w Kolonii Zagajów niedrożne są przepusty przy składzie węgla oraz przy drodze do Piasku,
- do Wójta: ocieplić budynek świetlicy w Zagórzanach oraz zrobić ogrzewanie.
Radny Marek Kasperkowicz:
- czy w przypadku uznania rolnikowi szkód spowodowanych suszą zostaną zabrane dopłaty z ARiMR? 
Radny Paweł Fortuna:
- w Zielonkach przy przystanku zapada się chodnik,



- zawnioskować o wykaszanie rowów przy drodze krajowej,
- mieszkańcy chcą odkrzaczyć drogę za p. Mazur i oczekują pomocy ze strony Wójta,
- przy drodze na Błonie we Włosnowicach potrzebne są pobocza.
Radny Marcin Nurek:
- do powiatu:  co z chodnikiem do Zborowa?
- do Wójta: posprzątać skwer za „Syrenką”,
- na skrzyżowaniu przy cmentarzu ustawić dodatkowo znak „STOP” lub „ustąp pierwszeństwa 
przejazdu”,
- zatrudnić osoby, które będą przeprowadzać dzieci szkolne przez drogę do szkoły.
Radny Jerzy Łukasiewicz:
- dlaczego wstrzymano rozpoczętą budowę drogi?
- dokończyć kopanie rowu przy p. Marcinkowskim,
- obniżyć płyty przy przepuście,
- zamontować lampę przy wjeździe do nowego sklepu,
- co jakiś czas organizować sołtysówki,
- dlaczego nie ma rozgrywek w piłkę nożną?
do powiatu: zrobić pobocze, może być  kamienne,  przy drodze,
- podziękował za drogę Zborów – Piestrzec.
Radny Adrian Babiarz:
- do powiatu: przy drodze Zborów – Piestrzec wykopać z jednej strony rów,
- ustawić lustra w Piestrzcu,
- do Wójta: kiedy będzie budowana droga obok. P. Matusa?
Radny Jan Żubrowski:
- Podobno w Piasku Wielkim ma powstać spalarnia. Czy nie będzie zagrażała naszej gminie jako 
uzdrowiskowej  i czy nie będzie miała ujemnego wpływu na zdrowotność mieszkańców sąsiednich 
miejscowości?
- Jaka jest zależność pomiędzy Gminą a osobą, która wybudowała drogę od ul. Polnej?
- Jak wygląda przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego a w szczególności: baza, 
kadra, biblioteki, podręczniki, dowóz uczniów i dożywianie?
- Jak dzieci spędziły wakacje?
- Są duże braki w oświetleniu ulic w Solcu-Zdroju , przydałoby się również oświetlenie przy zakręcie 
na Strażnik.
- Konieczne jest sprzątanie ulic w Solcu-Zdroju.
- Jak Wójt ocenia sytuację w rolnictwie.
- Na ulicy Żeromskiego, Klombowej i Kopernika w Solcu-Zdroju nie ma asfaltu.
Radny Paweł Patrzałek:
- Pomalować most na ul. Kościuszki.
- Czy jest informacja o dostępności aptek w Solcu-Zdroju?
Radny Czesław Zeliasz:
- Lampy w stronę Zborowa i Wójczy.
- Machnik nie skończył remontu dróg.

              Ad.8a.  Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek  poinformował, że projekt uchwały w 
sprawie przyjęcia Wieloletniego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi otrzymał 
pozytywną rekomendację Komisji i odczytał jej treść. 
Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag.
Uchwała poddana pod głosowanie  została przyjęta następującą ilością głosów:
za przyjęciem – 15 głosów,
przeciw – 0 głosów,
wstrzymało się – 0 głosów. 
Uchwała nr XI/44/2015 w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu współpracy Gminy Solec-Zdrój z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego – w załączeniu.



              
              Ad.8b/ Przewodniczący  Paweł Patrzałek  poinformował , że projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia  apelu do Posłów i Senatorów Rzeczpospolitej Polskiej  był omawiany na komisjach i 
otrzymał pozytywną opinię.
Nikt z radnych nie zabrał głosu w sprawie powyższej uchwały.
Przewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod głosowanie.
Uchwała  została przyjęta następującą ilością głosów:
za przyjęciem – 15 głosów,
przeciw – 0 głosów,
wstrzymało się – 0 głosów. 
Uchwała nr XI/45/2015 w sprawie przyjęcia apelu do Posłów i Senatorów Rzeczpospolitej Polskiej o 
odrzucenie zapisów projektu  ustawy Prawo wodne  – w załączeniu.
                       Ad.8c/  Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie przystąpienia
do zmiany części tekstowej Miejscowego Planu Zagospodarowania przestrzennego gminy Solec-Zdrój 
z wyłączeniem sołectwa Solec-Zdrój był omawiany na komisjach i otrzymał  pozytywną opinię.   
Odczytana i poddana pod głosowanie uchwała nie budziła zastrzeżeń radnych i  została przyjęta 
następującą ilością głosów:
za przyjęciem – 15,
przeciw – 0,
wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XI/46/2015 w sprawie przystąpienia do zmiany części tekstowej Miejscowego Planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Solec-Zdrój z wyłączeniem sołectwa Solec-zdrój    – w 
załączeniu

 Ad.8d/ Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie  
przystąpienia do zmiany części tekstowej Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
sołectwa Solec-Zdrój na terenie Gminy Solec-Zdrój był omawiany na komisjach i otrzymał pozytywną 
opinię. 
Radny Jerzy Łukasiewicz: W niektórych miejscowościach np. Zborowie czy Strażniku są działki 
kwalifikujące się pod zabudowę, jednak w planie nie są ujęte jako działki z możliwością zabudowy.
Odpowiadając Wójt wyjaśnił, że mpzp zawiera dużo terenów przeznaczonych pod zabudowę i podał 
przykłady gdzie można się budować. Ponadto cały czas są zbierane wnioski o zmianę planu, które 
będą weryfikowane przez urbanistę i wprowadzane do planu.
Odczytana   przez Przewodniczącego Rady uchwała , poddana pod głosowanie radnych została 
przyjęta 15-oma głosami „za”, przy 0 – przeciw i 0 – wstrzymujących się.
Uchwała Nr XI/47/2015 w sprawie  przystąpienia do zmiany części tekstowej Miejscowego Planu 
Zagospodarowania  Przestrzennego sołectwa Solec-Zdrój  na terenie Gminy Solec-Zdrój– w 
załączeniu.
                       Ad.8e. Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek poinformował, że projekt uchwały w 
sprawie częściowego zwolnienia  z opłaty za gospodarowanie  odpadami komunalnymi był omawiany
na posiedzeniach  otrzymał pozytywną opinię komisji. 
Zdaniem radnego Włodzimierza Grabdy do zwolnienia z opłaty nie powinno być stosowane kryterium
dochodowe, ponieważ wśród  rodzin, których dotyczy ta uchwała jest wiele takich, które mają niski 
dochód, ponieważ nie chce im się pracować.
Wójt Adam Pałys wyjaśnił, że takie są wytyczne  ustawy i uchwała nie może  od nich odbiegać.
Odczytana i poddana pod głosowanie uchwała została przyjęta następującą ilością głosów:
za przyjęciem – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 1 głos.
Uchwała Nr  XI/48/2015 w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – w załączeniu.
                        Ad.8f/. Przewodniczący Paweł Patrzałek przed przystąpieniem do podjęcia uchwały w 
sprawie wyboru ławników poinformował, że została zgłoszona jedna kandydatura na ławnika w 
osobie Grzegorza Ślusarskiego. Następnie odczytał opinię Zespołu  powołanego do oceny 
kandydatury, zgodnie z którą kandydat spełnia kryteria niezbędne do pełnienia funkcji ławnika . W 



dalszej kolejności radni przystąpili do głosowania . Powołana została 3-osobowa Komisja skrutacyjna, 
która przeprowadziła głosowanie mające na celu wybór ławnika. Przewodniczący Komisji Jan 
Żubrowski odczytał protokół zgodnie z którym Pan Paweł Ślusarski jednogłośnie  został wybrany na 
ławnika do Sądu Rejonowego w Busku-Zdroju.  
Przewodniczący Rady odczytał i poddał pod głosowanie  uchwałę w sprawie wyboru ławnika , która 
otrzymała następującą ilość głosów:
za przyjęciem – 15,
przeciw – 0,
wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XI/49/2015 w sprawie wyboru ławników na kadencję 2016 - 2019   – w załączeniu.
                     Ad.8g/ Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia Strategii rozwoju gminy Solec-Zdrój był omawiany na posiedzeniach komisji Rady i otrzymał 
pozytywną rekomendację . Następnie odczytał powyższą uchwałę i poddał ją pod głosowanie. 
Uchwała została przyjęta następującą ilością głosów:
za przyjęciem – 15 radnych,
przeciw – 0 radnych,
wstrzymało się  - 0 radnych.
Uchwała Nr XI/50/2015 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Solec-Zdrój na lata 2015 – 2015 
– w załączeniu.
                   Ad.8h/ Przewodniczący Rady Paweł Patrzałek poinformował o pozytywnej opinii wydanej 
przez komisje , dotyczącej projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych  obwodów głosowania.
Odczytana nie budziła zastrzeżeń radnych . Poddana pod głosowanie otrzymała następującą ilość 
głosów: 
z przyjęciem – 15 radnych,
przeciw – 0 radnych,
wstrzymało się – 0 radnych.
Uchwała Nr XI/51/2015 w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania  – w załączeniu.
                  Ad.8i/ Nie budziła zastrzeżeń uchwała w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta 
Gminy , która odczytana przez Przewodniczącego i poddana pod głosowanie została przyjęta 
następującą ilością głosów:
za przyjęciem – 15 radnych,
przeciw – 0 radnych,
wstrzymało się – 0 radnych.
Uchwała Nr XI/52/2015 w sprawie załatwienia skargi na działalność Wójta  Gminy Solec-Zdrój  – w 
załączeniu.
                         Ad.8j/ Skarbnik Zofia Kopeć przedstawiła dodatkowe zmian y wprowadzone do 
projektu uchwały  w sprawie zmiany budżetu na 2015 r. Nikt nie zgłosił pytań ani uwag. Odczytana 
przez Przewodniczącego Rady i poddana pod głosowanie została przyjęta następującą ilością głosów:
za  przyjęciem – 15 głosów,
przeciw  - 0 głosów,
wstrzymało się  - 0 głosów.
Uchwała Nr XI/53/2015 w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2015 rok – w załączeniu.
                         Ad.8k/ Pozytywnie zaopiniowana na posiedzeniu komisji i odczytana przez 
Przewodniczącego Rady uchwała w sprawie pozbawienia kategorii i wyłączenia z użytkowania drogi 
gminnej nie budziła zastrzeżeń radnych. Poddana pod głosowanie otrzymała następującą ilość 
głosów:
za przyjęciem – 13 ,
 przeciw – 0 głosów,
wstrzymało się – 2 głosów.
Uchwała Nr XI/54/2015 w sprawie pozbawienia kategorii  i wyłączenia z użytkowania drogi gminnej – 
w załączeniu.



                        Ad.8l/ Projekt uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi buskiemu 
otrzymał pozytywną rekomendację komisji. Odczytany przez Przewodniczącego Rady i poddany pod 
głosowanie został przyjęty głosami:
- za – 15,
- przeciw – 0,
-  wstrzymało się 0.
Uchwała Nr XI/55/2015 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Buskiemu na realizacje 
w 2016 roku projektu pn. „Przebudowa dróg powiatowych usprawniających komunikację pomiędzy 
drogami krajowymi i wojewódzkimi na terenie powiatu buskiego” realizowanego w ramach 
„Programu rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019” – w 
załączeniu.
                        Ad.8ł/ Nie zgłoszono uwag do uchwały intencyjnej  zarówno na posiedzeniu komisji jak i 
po  odczytaniu  jej przez Przewodniczącego  na sesji. Poddana pod głosowanie otrzymała następującą 
ilość głosów:
- za przyjęciem – 15,
- przeciw – 0,
- wstrzymało się – 0.
Uchwała Nr XI/56/2015 intencyjna w sprawie realizacji zadania pn. „Przebudowa i budowa dróg 
gminnych usprawniająca komunikację i poprawiająca bezpieczeństwo w ruchu drogowym na terenie 
gminy Solec-Zdrój” – w załączeniu.            
                        Ad.8. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje radnych  udzielili:
Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Gądek:
- Podziękował radnym za wsparcie finansowe wspólnych inwestycji.
- Droga na Piestrzec nie jest jeszcze zakończona. Pobocza oraz rowy będą robione po położeniu 
asfaltu.
- Droga do Magierowa będzie robiona.
- Rowy przy drodze na Gadawę będą robione.
- Droga Piasek Mały – Żuków została zgłoszona do położenia nowej nawierzchni.
- Sprawę posadowienia „sierżantów” w rowie na zakręcie w Zagórzanach zgłosi do kierownika 
zarządu drogowego w celu wyjaśnienia.
- Zarówno usunięcie topól jak i niedrożne przepusty zostaną zgłoszone do zarządu.
- Sprawdzi stan chodników w Zborowie i Zielonkach.
- Przy większości dróg pobocza są zawężone, w Kikowie również. Jeżeli będą fundusze to będą 
utwardzane.
- Droga Zborów – Włosnowice będzie robiona w następnym roku.
- Zgłosi wniosek dot. ustawienia w Piestrzcu luster.
- Nie słyszał o takiej inwestycji jak spalarnia w Piasku Wielkim. Wie, że miała być biogazownia ale 
mieszkańcy protestują przeciwko jej budowie.
- Powiat zakupił drugi ciągnik do koszenia poboczy i gilotynę do ścinania gałęzi drzew, w związku z 
tym prace będą przebiegały szybciej i sprawniej. Planowany  jest zakup wirującego pługu do 
czyszczenia rowów.
Wójt Gminy Adam Pałys:
- Droga obok p. Matusa będzie robiona może jeszcze w tym roku. Na razie czeka na środki.
- Będzie robiona droga do p. Dudy.
- Jest robiony projekt modernizacji oświetlenia ulicznego. Są miejsca gdzie lampy będą dołożone i 
uzupełnione dotychczasowe. Obecnie czeka na rozpatrzenie wniosków o dofinansowanie.
- Za odbiór dróg, które remontowała firma Machnik odpowiada powiat.
- Droga do p. Magdziarz jest w trakcie realizacji. 
- Droga do świetlicy w Piasku Małym musi być zrobiona, być może zostanie ogłoszony program do 
którego będzie się kwalifikowała.
- Droga za p. Wolickim może być zrobiona w ramach funduszu sołeckiego.
- Kosze na śmieci w Wełnienie są potrzebne i będą ustawione.



- Drogę na Trzebicę można wytyczyć ze środków funduszu sołeckiego.
- Wycięte gałęzie będą spalone, jednak trzeba poczekać na korzystne warunki pogodowe, aby nie 
doszło do pożaru.
- Na wykonanie drogi w Ludwinowie podpisana jest już umowa.  
- Droga obok p. Kopcia w Ludwinowie będzie sprawdzona.
- Drogi do p. Rygał i Mól będą ujęte w budżecie na przyszły rok.
- W świetlicy w Zagórzanach zostanie założone ogrzewanie jeszcze przed zimą. Na zebraniu wiejskim 
zostaną podjęte stosowne ustalenia.
- Nie wie jak ARiMR będzie traktowała straty w roślinach strączkowych.
- Wystąpi do Wojewody o wykonanie prac konserwatorskich przy rowach. 
- Pomoże przy czyszczeniu  zakrzaczonej drogi  przy p. Mazur.
- Zarówno w Solcu-Zdroju jak i Zborowie potrzebna jest osoba do przeprowadzania dzieci przez 
jezdnię.  Są już zakupione odpowiednie ubrania, należy jeszcze przeszkolić pracowników. 
- Skwerek będzie posprzątany.
- Oznakowanie przy skrzyżowaniu przed blokiem będzie poprawione.
- Stan drogi Włosnowice – Błonie zostanie sprawdzony.
- Wyjaśni sprawę drogi do Magierowa.
- Rów obok p. Marcinkowskiego będzie dokończony .
- Rozważy wniosek o oświetlenie wjazdu do nowego sklepu.
- Sołtysi mogą spotkać się zawsze po sesji, jeżeli mają do omówienia pilne sprawy. 
- Na sporządzenia protokołów  suszowych  przez komisję Wójt dostał bardzo mało czasu. 
- Organizacją rozgrywek zajmuje się stowarzyszenie „Źródło”.
- Wystąpi do powiatu o zamontowanie luster na drogach.
- Mieszkańcy protestują przeciwko budowie biogazowi w Piasku Wielkim. On sam zainteresuje się tą 
sprawą.
- Ulicę Polną utwardził prywatny przedsiębiorca w zamian za zdjęty  z niej humus.
- Placówki szkolne zostały odpowiednio przygotowane do nauczania dzieci. Szczegółową informację 
przedstawi na piśmie.
- W okresie wakacji dzieci korzystały zarówno z półkolonii jak i kolonii.
- W tym roku ulice są sprzątane przez pracowników społeczno-użytecznych. Przedłużenie tej formy 
zatrudnienia  nie będzie już możliwe, dlatego problem ten musi być rozwiązany w inny sposób.
- Sytuacja w rolnictwie jest zła. Rolnicy mieli niskie plony zarówno z zasiewów ozimych, które 
wymokły w maju, jak i powodu późniejszej suszy .
- Planuje utwardzić drogę od cmentarza do Żukowa.
- Wystąpi o  odnowę mostu na Strudze w Solcu-Zdroju.
- Nie posiada informacji na temat dostępności aptek.
                        Ad.9. Wolne wnioski i zapytania:
Przedstawicielka komitetu protestacyjnego z Piasku Wielkiego przedstawiła sprawę związaną z 
budową w tej miejscowości biogazowi. Wyjaśniła, że mieszkańcy domagają się zmiany lokalizacji z 
uwagi na negatywne oddziaływanie na środowisko. Zwróciła się do  Wójta,  radnych i mieszkańców o 
zainteresowanie tą sprawą oraz o wsparcie ich wysiłków.
Wójt Adam Pałys zobowiązał się do zapoznania z przedstawionym problemem oraz poddania  pod 
dyskusję na najbliższej sesji .
Pani Jolanta Grochowska:
- Kiedy będzie droga dojazdowa do jej domu? Część drogi jest zrobiona przez Wójta, natomiast 
pozostałą resztę należy dokończyć .
Radny Czesław Zeliasz:
- Cała droga jest przejezdna.
Wójt Adam Pałys:
- Dojedzie na miejsce i oceni jaki jest stan drogi.
Pan Krzysztof Sowula:
- Co z drogą do p. Grabdy i p. Zembali oraz tzw. obwodnicą kikowską?



- Co z rowami przy drodze powiatowej?
Wójt Adam Pałys: W przyszłości obie drogi będą wykonane w asfalcie .
- Obwodnica kikowska nie spełnia parametrów drogi publicznej i z tego powodu nie można ubiegać 
się o dofinansowanie jej budowy.
Przewodniczący Andrzej Gądek: Rowy będą wykopane po położeniu na drodze asfaltu.
- Kręgi na Pułanki już są zakupione.
Pan Leszek Sowula:
- Jak wygląda odpłatność za śmieci w przypadku dzieci w mieszkających w internacie?
- Oznakować odpowiednio zakręt do Piasku.
Wójt Adam Pałys:
- Pobyt w internacie nie zwalnia z opłaty za śmieci.
Pan Bogdan Kunat – dyrektor Uzdrowiska w Solcu-Zdroju: Jak wygląda ściągalność opłaty 
uzdrowiskowej  przez poszczególne podmioty zobowiązane do jej pobierania? Czy wysokość opłaty 
uzdrowiskowej ma wpływ na wysokość subwencji otrzymywanych przez Gminę? 
Wójt Adam Pałys:  Uchwała określa 34 inkasentów opłaty uzdrowiskowej, 17 z nich  rozlicza się z 
pobranych opłat. Wpływy nie są tajne. Ogólna kwota za 8 miesięcy wynosi 174 377 zł. Gmina po 
rozliczeniu się z opłaty z Wojewodą dostaje drugie tyle dotacji.
Pan Bogdan Kunat: Sprzątać ulicę Kościuszki od p. Jamroży do p. Sobieszkody oraz  koniecznie 
podlewać drzewka przy zegarze słonecznym. 
Pan Paweł Patrzałek: Nie podlega opłacie uzdrowiskowej jednodniowy pobyt, stąd też wpływy z 
Malinowego Zdroju są niższe.
                      Ad.10. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący  Rady Paweł 
Patrzałek  dokonał zamknięcia XI  Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady

Danuta Grabda                                                                               Paweł Patrzałek
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